
Utterslevhøj Grundejerforening 

        
30. april 2025 

 
 
Referat af bestyrelsesmøde i Utterslevhøj Grundejerforening d. 30. april 2025 hos 
Frederik. 1. møde efter ordinær generalforsamling. 
 
Til stede: Erik Særmark, Tom Hansen, Henrik Skovsgaard, Frederik Olufsen og Mica Russ (ref.) 
 
Fraværende: Stig Tomasson (suppleant) og Morten Andersen (suppleant) 
 
Næste møde er hos Mica på Mosebakken 4 den 2. juni 2015 kl. 19-21. 
 
Dagsorden: 
 
1) Godkendelse af dagsorden 
2) Status fra kasserer 
3) Konstituerende bestyrelsesmøde 
4) Reparation af veje 
5) Opstart af grønt vedligehold 
6) Indkomne henvendelser 
7) Eventuelt 
 
1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

2. Status fra kasserer 

Betalingsservice har fået ny platform, hvilket har betydet at der kun er blevet sendt 
opkrævninger ud fra vejlauget. Det forventes at der bliver sendt opkrævninger ud i juni for 
grundejerforeningen.  

Vi har stadig lidt udfordringer med skat pga. foreningen tidligere har været oprettet med 
en ansat. 

Der har været 7 ejendomme til salg i 2025 indtil videre og 5 er stadig til salg. 

Vi har brugt 63.650 kr. på vintervedligehold indtil videre i år ud af de afsatte 100.000 kr. 

3. Konstituerende bestyrelsesmøde 

Opgaver for bestyrelsen blev uddelt blandt bestyrelsesmedlemmerne. 

OPGAVEFORDELING I BESTYRELSEN 2025-26 

 FORMAND 
Henrik  

KASSERER 
Erik 

SEKRETÆR 
Mica 

MEDLEM 
Tom 

MEDLEM 
Frederik 

SUPP. 
Stig 

SUPP. 
Morten 

Kasserer opgaver 2 1  3    
Fortov, veje, stier,   2 1     
Byggesager   2 1     
Referater 2  1     
It, Web, UG.Nyt   3  2  1 
Vintervedligehold 1     2  
Grønt vedligehold 2 1      
Legeplads    1    
Skt.Hans     1    
Udlån af 
telte/nøgler 

     Vibeke Festudv 

Generalforsamling 1  2     



Utterslevhøj Grundejerforening 

Fordeling af 
indkomne 
mail/opg. 

1  2     

 

På nuværende tidspunkt er den kun Erik der har adgang til foreningens digitale post. 
Henrik og Mica følger op på også at få adgang. 

4. Reparation af veje 

NCC kommer og lapper huller mandag den 5. maj 2025. 

5. Opstart af grønt vedligehold 

Vi har taget en tur i Enemærket og har gennemgået beplantningen. Der bliver lavet 
rydning af en del af buskadset langs Mosebakken og en del af beplantning mod 
ejendommene på Harespringet.  

BSL er kommet i gang med det grønne vedligehold. Der er blevet slået græs på 
Enemærket. 

Kvashegnet er for dem der vedligeholder Enemærkets grønne areal. Det er ikke tilladt at 
foreningens medlemmer lægger grenaffald i kvashegnene.  

6. Indkomne henvendelser  

Ingen aktuelt. 

7. Eventuelt 

Festudvalget er ved at finde ud af hvornår der afholdes sommerfest. 

Der er stadig udfordringer med produktionsselskaber når der filmes i vores område, da de 
holder til gene for området beboere. 

 


